

**MESSAGE FROM
THE PRIME MINISTER
OF CANADA,
JEAN CHRÉTIEN**
.....
**MESSAGE DU
PREMIER MINISTRE
DU CANADA,
JEAN CHRÉTIEN**



I am delighted to extend my warmest greetings to the readers of First Choice, in this special issue marking the official opening of the International Civil Aviation Organization's new headquarters in Montreal.

This event will surely be a milestone in the history of an organization that has played a vital role in the development of civil aviation. The industry is advancing at an impressive pace and is at the forefront of an increasingly globalized economy. For over fifty years, the International Civil Aviation Organization has shown its commitment to safety and efficiency in air transport, making it an effective instrument in ensuring an atmosphere of cooperation and security for all who travel our skies.

I congratulate the International Civil Aviation Organization on its achievement, and I extend my best wishes to its members for every success in meeting the challenges of the future.

C'est avec plaisir que j'adresse mes cordiales salutations à tous les lecteurs de First Choice dans ce numéro spécial soulignant l'inauguration des nouveaux locaux de l'Organisation de l'aviation civile internationale (OACI) à Montréal.

Ce nouveau siège social constitue assurément une étape importante de l'histoire d'une organisation qui a fait sa marque dans l'essor de l'aviation civile. Depuis plus de cinquante ans, l'OACI joue en effet un rôle de premier plan dans une industrie qui connaît des développements remarquables et qui se classe parmi les premières au monde. Sa contribution à la sûreté et à l'efficacité du transport aérien en fait un instrument de coopération essentiel pour assurer l'harmonie et la sécurité dans les airs.

Je félicite l'OACI de ses réalisations et lui offre mes meilleurs vœux face aux défis de l'avenir.

A handwritten signature of Jean Chrétien in dark ink.

Jean Chrétien

Prime Minister of Canada Premier ministre du Canada